
امامان جهت کلّی زندگی را مینمایانند و حوائج جزئی را به بقیه واگذار میکنند.
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متن پرسش

سلام خدمت استاد: می خواستم بپرسم اینکه به شهدا توسل میکنن جریانش چیه؟ نه اینکه اشتباه

باشه ها، سوالم اینکه چه چیز باعث میشه از توسل به اهل بیت (ع) پاسخ نگیریم اما از توسل به یک

شهید مثلا شهید بزرگوار شهید هادی حاجت روا بشیم؟!!! ممنون. التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در قرآن در سوره آل عمران آيات 169 الى 171 در وصف شهداء داریم: «وَلاَ

تَحْسَبَنَّ الَّذِينَ قُتِلُواْ فِي سَبِيلِ االلهِ أَمْوَاتًا بَلْ أَحْيَاء عِندَ رَبِّهِمْ يُرْزَقُونَ* فَرِحِينَ بِمَا آتَاهُمُ االلهُ مِن فَضْلِهِ

نَ نْ خَلْفِهِمْ أَلاَّ خَوْفٌ عَلَيْهِمْ وَلاَ هُمْ يَحْزَنُونَ* يَسْتَبْشِرُونَ بِنِعْمَةٍ مِّ وَيَسْتَبْشِرُونَ بِالَّذِينَ لَمْ يَلْحَقُواْ بِهِم مِّ

االلهِ وَفَضْلٍ وَأَنَّ االلهَ لاَ يُضِيعُ أَجْرَ الْمُؤْمِنِينَ». یعنی به آنهایی که در مسیر شهداء هستند ولی هنوز

شهید نشدهاند، بشارت میدهند که نگران نباشید. و این یک نوع توجهدادن به توحیدِ حق است و

کمککردن به کسانی که به زیارت آنها میروند. از طرفی امامان جهت کلّی زندگی را مینمایانند و

حوائج جزئی را به بقیه واگذار میکنند. موفق باشید


